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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

KÖZGYŰLÉSE 

 Értékmegőrzési Bizottság       

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

4478-12/2024. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 

Értékmegőrzési Bizottság 

2024. szeptember 10-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Városháza, Kada Elek terem - I/2. 

 

Az ülés időtartama:  9:00 órától – 9:15 óráig 

 

Jelen vannak: 

   Dr. Fekete Gábor   elnök 

Lévai Jánosné    bizottsági tag 

Király József    bizottsági tag 

Győrfi Róbert György  bizottsági tag 

 

Meghívottak: 

A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Dr. Fekete Gábor: 

Köszönti a megjelenteket.  

 

Megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján a bizottság 4 fővel határozatképes.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a kiküldött napirenddel? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság az ülés napirendjét 4 igen, 0 nem és 0 

tartózkodással az alábbiak szerint fogadja el: 

 

45/2024. (IX. 10.) ÉmB. számú határozat 

Az ülés napirendje 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1./ "Nyárzáró Dombpiknik" elnevezésű rendezvény ideje alatt üzemeltetni kívánt 

hangosító berendezések működési idejének véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 
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1. napirend 

"Nyárzáró Dombpiknik" elnevezésű rendezvény ideje alatt üzemeltetni kívánt hangosító 

berendezések működési idejének véleményezése 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Béres Réka: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a szervezőt, hogy pár szóban mutassa be a rendezvényt. 

 

Vazul Zsolt: 

Ez egy viszonylag új kezdeményezés, ebben az évben indult. Megpróbálják a 

szabadidőközpontot még inkább népszerűsíteni, melynek fő célja, hogy a dombtető kerüljön a 

fókuszba. A jövőben pályázatok útján kívánják fejleszteni és élhetőbbé tenni ezt a részt. 

Ebben az évben 2-3 alkalommal már megrendezésre került a dombpiknik, melyen alkalmanként 

kb. 300 ember vett részt, népszerű volt az esemény. Ekkor 18-24 óráig tartott. Bízik abban, 

hogy sok ember választja majd a pikniket egy nyárzáró programnak, ezért kérték most azt, hogy 

02 óráig engedélyezzék a hangosító berendezések üzemeltetését részükre. 

Megemlíti, hogy októberben lesz még egy rendezvényük, a „Tök jó nap”, azonban ennek a 

pontos dátuma még nincs meg. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Király József: 

Szeretné kérni, hogy hasonló előterjesztésekben ne helyrajzi számot tüntessenek fel, hanem 

konkrétan nevezzék meg a helyszínt. 

Aggályai vannak a tekintetben, hogy a dombtető veszélyes. Az emberek szórakozni mennek 

fel, hamar sötétedik, akár alkoholt is fogyaszthatnak, így merülhetnek fel problémák. Mennyire 

vannak erre a szervezők felkészülve? 

 

Vazul Zsolt: 

A jobb megvilágosítás érdekében megtették már a szükséges intézkedéseket – a dombtetőn, az 

úton és a kifelé vezető szakaszon is. Továbbá megfelelő létszámú biztonsági őr áll 

rendelkezésükre, illetve körbe van kordonozva a dombtető. 

Köszöni a jelzést, nekik is nagyon fontos, hogy minél nagyobb biztonságban kerüljön 

lebonyolításra az esemény.  

 

Király József: 

Kiemelten kéri, hogy a széchenyivárosi lakosokat kellőképpen tájékoztassák erről a 

rendezvényről. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Az elmúlt piknikek alkalmával se hallatszott már lent a kávézónál a zene. 

A büfék kiszolgálásával kapcsolatban elmondja, hogy azokat fejleszteni kellene. 

 

Vazul Zsolt: 

A tapasztalatok alapján nem lesz zavaró a hangerő. 
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Igen, több büfé lesz és jobb minőségű kiszolgálás. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

46/2024. (IX. 10.) ÉmB. számú határozat 

„Nyárzáró Dombpiknik” elnevezésű rendezvény ideje alatt üzemeltetni kívánt hangosító 

berendezések működési idejének véleményezése 

 

A bizottság megtárgyalta Dr. Temesvári Péter jegyző 16.844-2/2024. számú előterjesztését és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság támogatja a hangosító berendezések eltérő üzemeltetésének engedélyezését a 

Benkó Zoltán Szabadidőközpontban megtartani kívánt „Nyárzáró Dombpiknik” elnevezésű 

rendezvény alkalmával az alábbi időtartamban: 

 

2024. szeptember 21-én 24.00 óra helyett 2024. szeptember 22-én 02.00 óráig. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Temesvári Péter jegyző  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megköszöni a részvételt, valamint a bizottság munkáját és az ülést 9:15 órakor bezárja. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

    Dr. Fekete Gábor sk.                 Lévai Jánosné sk. 

          elnök        bizottsági tag 


